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Mevrouw Dik-Faber (CU):

Als je een aantal cijfers uit de afgelopen periode

op een rij zet, kom je tot de conclusie dat het R-

getal door het RIVM eigenlijk structureel te laag is

ingeschat. Wil het kabinet dat ook meenemen bij
de doorberekening en bij de presentatie van de

modellen volgende week?

Minister Rutte:

Ja. Dat is overigens niet mijn waarmeming, want

het RIVM heeft volgens mij tot nu toe heel precies

gemodelleerd wat er gaat gebeuren in de

ziekenhuizen. Uiteindelijk is dat natuurlijk een heel

belangrijk effect. Maar goed, ik zal daarnaar

kijken. Het is mij niet bekend, maar we zullen er

zeker naar kijken.

Dik-Faber PDC19 i.s.m. EREE

De heer Van Weyenberg (D66):
lk stelde een andere vraag: wat kun je specifiek
doen voor mensen die in quarantaine moeten?

Hoe kun je ervoor zorgen dat zij dit ook doen en

hoe kun je hun daarbijj een steuntje in de rug

geven?

Van

Weyenberg

PDC19

(VWS)

954112



Minister Rutte:

lk was daarmee bezig. Zeker, daar kijken wij ook

naar. Maar dat zal volgende week in het debat

verder aan de orde moeten komen. Ik ben het wel

eens met de heer Van Weyenberg datje echt zult

moet kijken hoeje de mensen kunt verleiden. Ze

moeten gewoon thuisblijven als ze corona hebben,

maarje mag ook kijken of je daar nog een extra

impuls op kunt zetten, zodat de mensen ook

daadwerkelijk thuisblijven, en waarmee ook recht

gedaan wordt aan het feit dat dit allerlei praktische

problemen met zich brengt. Dat zal overigens voor

een groot deel bij de lokale uitvoering liggen, bij de

gemeenten. Het zal niet zo zijn dat de

rijksoverheid boodschappenregelingen,
restaurantbonnen of dergelijke zaken gaat

regelen. Dat is gewoon erg ingewikkeld.

De heer Van Weyenberg (D66):
Er wordt veel gestudeerd en ik begrijp dat het

ingewikkeld is, maar ik hoop dan wel dat we snel

een concreet voorstel krijgen.

Minister Rutte:

Ja, daar wordt echt hard aan gewerkt.
Mevrouw Marijnissen (SP):
De minister-president heeft het er vanavond toch

heel vaak over dat het heel lang gaat duren en dat

het heel zwaar wordt. Waar baseert de minister-

president dat op en is hij bereid om openheid over

die scenario's te geven?

Minister Rutte:

Voor de kijkers thuis: als het niet afbuigt, dan moet

je sowieso extra maatregelen nemen ... Vraag één

is: hoever ga je dan? Vraag twee is: voor hoelang
moet dat? Het enige wat ik wil zeggen, is dat er

volgens de informatie die wij nu hebben wel effect

is van twee weken zoiets doen, maar dat dat ook

Marijnissen PDC19

(VWs)

954112



weer beperkt is. We gaan dat allemaal nog

modelleren, doorrekenen, et cetera. Volgende
week komen we daar echt uitgebreid op terug

Stappenplan scholen

Minister Rutte:

Dat wordt dan echt een verdere centralisatie, een

gecentraliseerd stappenplan. Ik vind dat dat ook

geen recht doet aan de rol van de GGD. Misschien

kunnen we het anders zo oplossen dat ik aan Arie

Slob, de minister van BVOM, vraag om wat ik net

verteld heb nog wat uitgebreider in een brief aan

de Kamer te schrijven, en dat de heer Asscher de

motie aanhoudt tot die brief hier landt en er

eventueel nog met hem over doorpraat waar dan

nog de laatste verschillen zitten. Ik ben ook niet

iedere dag helemaal persoonlijk zelf met die

materie bezig; dat gaat niet. Maar zoals ik het nu

interpreteer, er met een klein beetje afstand naar

kijkend, gebeurt er heel veel. Dan gaat het in de

praktijk al om specifieke actieplannen die

voortkomen uit die protocollen, want die zijn heel

praktisch van aard. Dan zit ik dus te zoeken waar

nog het verschil zit. Daar gaan wij nu niet uit

komen, want daar schiet ook mijn praktische
kennis en ervaring nu tekort. Ik ben alleen bang
dat als ik daar nu ja op zou zeggen ... Daar ben ik

echt hesitant, echt aarzelend ...

De voorzitter:

We gaan dinsdag stemmen. Is het mogelijk om het

voor de stemmingen te doen?

Minister Rutte:

Ja, ik kan proberen daar een poging toe te doen.

Laat ik proberen of dat lukt.

ocw
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De heer Asscher (PvdA):
Ik denk dat het dan beter is dat het preadvies
wordt opgeschort tot dinsdag, want om de motie

nu aan te houden ... Het heeft haast, dus we willen

haar dinsdag in stemming brengen. Dan wachten

wij af met wat voor preadvies het kahinet komt.

De voorzitter:

Dat is goed.

Minister Rutte:

Mijn preadvies is cordeel Kamer, met deze

interpretatie. Maar als het verzoek van de heer

Asscher echt een gedetailleerd, gecentraliseerd

stappenplan is ...

De voorzitter:

Daar komt u op terug.

Minister Rutte:

... dan moet ik haar ontraden. Minister Rutte:

Dan ontraad ik haar. Om dat te voorkomen is mijn
voorstel: hou de motie nou heel even aan. Slob

stuurt dan een brief waarin hij nog wat uitgebreider

ingaat op wat ik hier net schets. Anders moet ik

haar echt ontraden.

De heer Asscher (PvdA):
Ik probeerde eruit te komen. Toen zei de premier:
daar moet ik langer over nadenken; ik zit niet elke

dag in die materie. Dat is prima. Wat mij betreft

komt de motie dinsdag in stemming. Ik hou haar

dus aan tot dinsdag, maar dan komt ze wel in

stemming. lk heb "oordeel Kamer" gehoord. Als de

premier daar na ruggespraak met de minister van

Onderwijs anders over denkt, dan hoor ik het.

Sociaal-maatschappelijke gevolgen covid Kamer SZWi.s.m

954112



Minister Rutte:

De motie op stuk nr. 672 van de heer Van der

Staaij krijgt wat mij betreft cordeel Kamer. In de

stand-van-zakenbrief zal gemarkeerd worden hoe

die sociaal-maatschappelijke gevolgen gewogen

worden. Het Nationaal Kernteam

Crisiscommunicatie zal deze gevolgen prominent
belichten. Met gemeenten is er een structuur voor

de aanpak van eenzaamheid. Daarin zal ook het

verzoek over welbevinden worden meegenomen.
Daarnaast is er ook de discussie gaande over de

quarantaineaanpak. Al met al dus oordeel Kamer.

ys
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Nr Toezeggingen MVWS Toegezegd
aan

Directie Termijn Medewerker BR-lid

Reactie op de vraag van de heer Heerma (CDA)
over of we op schema liggen met het

sneltestproces.

Minister De Jonge:
Ik wil graag toezeggen aan de heer Heerma dat ik

in iedere voortgangsbriefde laatste stand van

zaken schets, omdat op dit moment ongelofelijk
veel stappen tegelijk worden gezet

Heerma PDC19

Als antwoord op de vraag van de heer Van

Weyenberg: Moeten we niet net als Duitsland een

negatieve test vragen als voorwaarde om in een

vliegtuig te mogen stappen?

Minister de Jonge:
Dat wil ik onderzoeken, maar ik wil daar ook bij
zeggen dat dat op dit moment buitengewoon

weinig zegt. De besmettingsgraad in Nederland is

namelijk heel erg hoog. Watje hiermee wilt

voorkomen, is de "insleep" van het virus. Maar een

sneltest is eigenlijk maar een momentopname en

afhankelijk van het moment en de incubatie is op

dat moment eigenlijk ook onvoldoende

betrouwbaar.

Van

Weyenberg

PDC19 REE

i.s.m. WJZ

Als antwoord op de vraag van de heer Heerma Heerma PDC19

oR2e aging Mbblfatiestrategie. Toegezegd
aan

Directie Termijn BR-lid

Minister BaruAnlge:
Onder anderen mevrouw Marijnissen, de heer

Dfitdeatsj emige weet Walkaeh huspbals wagta gesteld
dead helretin daretimbe orakahafancm ees tie slosrg
dirzakt Deertwisjeafiguivbadnt agligdsatie
opaegein [wd ke bibfodes detecr@inashinfeatsien
wademtevapdiicemeiiorgmmeet Bancinitiatieven

winde afiikagidot uitvoeringsvraagstuk. Alle

Kamer MEVA

Combpectiingetsighakiémumtlezeng Ik denk ook dat

het goed is dat wij keer op keer aan de Kamer

Belbe en dMibhens 8PVE)staan, ook in de uitvoering,
en dat ook in publiekscommunicatie steeds meer

Kamer,
Wilders

MEVA

954112



Hier is een motie aangenomen door de Kamer. En

ik vraag het nog een keer — al moet ik het

honderd keer vragen: wanneer krijgen wij een

overzicht ten aanzien van al die maatregelen van

hoeveel mensen er precies zijn en wat voor exacte

resultaten zijn bereikt en wanneer de rest wordt

bereikt? Ik wil gewoon concreet boter bij de vis.

Geen algemeenheden als "we moeten het met z'n

allen doen". Hoeveel is er op iedere maatregel
gerealiseerd en wordt er gerealiseerd? Dat mag ik

vragen met een aangenomen motie in mijn hand.

Minister Van Ark:

Zeker. Het is ook zeer gebruikelijk en goed dat het

kabinet reageert op de moties. Bij de motie van de

heer Wilders die gisteren is aangenomen, heeft hij
gevraagd om een reactie voor het debat van

vandaag. Dat heb ik gedaan. Bij de andere motie

heb ik ook aangegeven dat ik daarop reageer en

dat zal ik ook doen. Er komen brieven naar de

Kamer over hoe wij omgaan met alle initiatieven

op de arbeidsmarkt. Van een aantal van de

brieven die nu gestuurd zijn, is al een stuk

opgenomen. Dat gebeurt dus. Ik zal daar zeker op

reageren en wat mij betreft — ik ben zelf ook heel

hands-on — zo concreet mogelijk.

De heer Wilders (PVV):
Nou, tot slot. Ik zou bijna zeggen: helpt u mij. lk

vraag het nou voor de vierde keer. lk wil dat u niet

alleen reageert op alle punten van de motie die is

aangenomen, maar dat u aangeeft hoeveel er al is

gerealiseerd, welke aantallen daarbij horen, wat

nog gerealiseerd moet worden en wanneer dat

wordt gerealiseerd. Kan ik van u de toezegging

krijgen dat ik over deze aangenomen motie die

feiten en cijfers van u krijg en zo ja, wanneer?

Minister Van Ark:

954112



Ik zal in tweede termijn laten weten wanneer die

reactie precies komt en dan zal ik dat concreet

maken.

Verlenging aanvraagtermijn zorgbonus

Minister Van Ark:

Ik proefde eigenlik breed in de Kamer, ook naar

aanleiding van de vragen die mevrouw Van

Kooten-Arissen stelde, dat iedereen benieuwd is

naar de stand van zaken. Daarom wil ik de

opening van het loket met een week verlengen.

Vrijdag 6 november zal dan de laatste dag zijn. Ik

teken er wel bij aan dat een aanvraag voor 29

oktober ook zo snel mogelijk uitbetaling betekent.

Voor een latere aanvraag kan ik dat niet in alle

gevallen garanderen. Ik vind het echt van belang
dat mensen de mogelijkheid hebben om die

aanvraag te doen, dus daarom verleng ik de

opening van het loket.

Van Kooten-

Arissen

MEVA 5.1.2e

5.1.2e

Regeling PGB

Minister Van Ark:

De budgethouder is dan geen zorgaanbieder,
zoals die is gedefinieerd in de subsidieregeling.
Dat is het probleem waar mevrouw Van Kooten-

Arissen op duidde. We hebben wel wat werk om

deze regeling vorm te geven, want we moeten een

aparte uitwerking maken van de subsidieregeling.
Dat vraagt om een andere uitvoering en die wordt

door de SVB beoordeeld. We streven ernaar om

het aanvraagloket bij de SVB voor de bonus voor

deze groep begin 2021 te openen. |k ben

voornemens om u in de volgende stand van

zakenbrief nader te informeren. Het goede nieuws

Van Kooten-

Arissen

PGB

954112



is dus dat er een regeling komt. Die is er niet zo

snel als we hadden gewild, maar die komt er wel.

Mevrouw Van Brenk (50PLUS):
lk ben natuurlijk gek op een man in uniform, maar

ik kan hier prima mee leven. In de korte schorsing
heb ik gevraagd of NLvoorelkaar bekend is bij
mensen uit de horeca- en evenementensector. Het

is volledig onbekend. Daarom vraag ik of de

minister iets kan doen aan die getroffen sectoren

zodat dit fenomeen, deze website, wat meer

bekend wordt.

Minister Van Ark:

Die handschoen pak ik graag op.

Motie van

Brenk

DCo

De heer Wilders (PVV):
lk zou nog een antwoord krijgen van de minister

op de vraag wanneer ik een brief zou krijgen met

daarin de feiten over de gister aangenomen motie.

Het hoeft niet nu, gelet op de tijd, maar ik wil wel

graag een brief, en ik wil graag dat u aangeeft
wanneer we die krigen.

Minister Van Ark:

Daar heeft de heer Wilders gelijk in: dat had ik

beloofd voor de tweede termijn. Excuus. Dit doe ik

u nakomen als u dat goedvindt. Ik kan morgen een

briefje sturen wanneer u dat kunt verwachten.

Wilders MEVA

954112


